
Voorzitter,  

Tijdens de commissievergadering zei de Wethouder ik citeer: 

De ruimte voor ruimte kavel is bij het grondbeleid gereserveerd voor ontwikkeling. 
Bij de reactie college op de adviezen van de commissie staat, ik citeer wederom: 
Vanuit  de grondexploitatie is er nog geen definitief besluit genomen over de  
Ontwikkeling van dit mogelijk ruimte-voor-ruimte perceel. 
Wethouder welk citaat is nu juist? 
 
In de commissie vergadering heeft ons commissielid aangegeven dat AB liever ziet dat het 
ruimte voor ruimte kavel  onbebouwd  blijft en dit is nog zo. 
Voorzitter de reactie van het college op de commissie , heeft ons aan het twijfelen gebracht , 
omdat de achtergrond van deze regeling is dat er elders 1200 m2 bebouwing wordt gesloopt 
in het buitengebied als dit kavel alsnog in ontwikkeling kan worden genomen.  Indien U  
elders hiervoor  een ander kavel kunt aanwijzen , zien wij  de noodzaak  om van dat kavel 
aan de Merodelaan  een RvR te maken niet in.   
 


